

Date	Port of Call	Arrive	Depart
Sat, January 6	San Juan, Puerto Rico		8:30pm
Sun, January 7	At Sea		
	Education Sessions		
	<p>René de Diego Remembrance Diamonds Corporation <i>Supplier Showcase</i> Memorial choices continue to expand as cremation rates rise year over year. A closer look at Memorial Diamonds for funeral professionals eager to provide a beautiful memorial keepsake to interested families and increase their revenue.</p>	9:30am	10:30am
	<p>René de Diego Remembrance Diamonds Corporation <i>Présentation par les fournisseurs</i> Les choix de souvenirs commémoratifs ne cessent de croître avec l'augmentation, d'année en année, des taux de crémation. Coup d'œil sur les bijoux commémoratifs à l'intention des professionnels des services funéraires qui souhaitent offrir de magnifiques articles souvenirs aux familles, et ainsi accroître leurs revenus.</p>		
	<p>Marc André Sauvé The Dodge Company (Canada) <i>Tips and Tricks Seminar</i> Several tips and tricks will be presented to easily solve common problems and reduce time spent working in the laboratory. From shaving, to problems with drying lips and restoring oozing tissue with Inr-See and Pore Closer.</p>	11:00am	1:00pm
	<p>Marc André Sauvé The Dodge Company (Canada) <i>Séminaire de trucs et astuces</i> Plusieurs petits trucs et astuces vous seront présentés dans le but de résoudre facilement des problématiques courantes et de réduire votre temps de travail passé en laboratoire; en commençant par le rasage, les Problèmes avec le dessèchement des lèvres jusqu'à la restauration des tissus suintants avec de l'Inr-Seel et du Pore Closer.</p>		
	<p>David Beaulieu & Pier-Luc Fournier Fragment <i>Death-Grief-Tech - Connection Lost</i> Rethinking the way funeral rituals are experienced in our modern society. Could technology help us better understand what dealing with loss really is and offered tools to take the time to better live through grief?</p>	2:00pm	3:00pm
	<p>David Beaulieu & Pier-Luc Fournier Fragment Mort-Deuil-Technologie - Connexion Perdue</p>		

	Une expérience funéraire renouvelée et significative par l'entremise de technologies. Est-ce que la technologie peut contribuer à mieux comprendre les émotions liées à la mort et fournir des outils pour mieux vivre son deuil ?		
	<i>Mock Burial at Sea Ceremony Time and Location onboard</i>	Unknown	Inconnu
	<i>Heure/Lieu à déterminer Cérémonie funéraire en mer</i>		
Mon, January 8	Bridgetown, Barbados	8:00am	5:30pm
Tue, January 9	Castries, Saint Lucia	8:00am	5:00pm
Wed, January 10	St John's, Antigua & Barbuda	8:00am	5:00pm
Thu, January 11	Basseterre, St Kitts, Saint Kitts and Nevis	8:00am	5:00pm
Fri, January 12	St Thomas, Virgin Islands	8:00am	5:00pm
Sat, January 13	San Juan, Puerto Rico	6:00am	